
Verslag vergadering OR – 9 maart 2021 

Gevolgd door: Nele DM (directie), Kim, Wendy, Els VL, Els M, Marijke, Karel, Philippe. 
Afwezig: Ellen,  Eline, Steffi M , Vanessa, Steffi DR, Robin, An, Katrien, Elke. 
 

Agendapunten: 
 Goedkeuring vorig verslag  
 Covid – 19 maatregelen/status 
 Schoolraad: bespreking 
 Begroting 
 Varia: bedanking ouders/leerkrachten voor het volhouden (spandoek / affiches,….), …… 

 
 

Verslag 
Vorig verslag :  goedgekeurd 
 

Covid-19 maatregelen/status:  
Tot nu toe zijn er nog geen besmettingen op school vastgesteld. Alle voorgaande maatregelen blijven uiteraard 
behouden zoals vermeld in voorgaande verslagen. 

 Mondmaskers voor 5 en 6: 
De school kan deze niet meer in grote aantallen voorzien wegens financiële redenen. Ze vragen om deze van 
thuis uit te voorzien. Hebben ze er geen bij dan krijgen ze er sowieso 1 van de school. 

 Hobby’s bij de kinderen: Het is voorgeschreven dat ze 1 hobby kiezen en dit blijft voorlopig ook nog zo tot 
nadere berichtgevingen van de overheid. 

 Geplande openlucht klassen: Hier is nog geen zicht op of deze al dan niet kunnen doorgaan. Dit wordt nog 
vervolgd na bericht van de organisatie (instantie waar de school afhankelijk van is i.v.m. openluchtklassen). 

 

Schoolraad: 
 De telling van het aantal kinderen werd uitgevoerd op 1 februari 2021: er zijn een 10-tal kleuters minder bij de 

telling dit schooljaar in vergelijking met vorig schooljaar. Dit komt omdat er nog 20 kindjes na deze telling 
instappen. Wat brengt deze telling met zich mee: minder lestijden met meer kinderen op 1 september.  Dit 
zorgt voor heel wat financiële gevolgen. De school had vroeger iets meer vrijheid om financiële middelen aan 
te wenden om lesuren bij te kopen. Omdat de school momenteel onder een andere koepel valt, zijn zij hier 
niet meer zo vrij in, moeten ze meer verantwoorden en goedkeuringen vragen. Juf Nele heeft deze boodschap 
overgebracht op het LOC en van daaruit gaat het meegenomen worden naar de mensen die hier mee over 
beslissen. 

 Klasassistenten zullen opnieuw worden ingezet. Dit initiatief werd vorig jaar positief beoordeeld en zou 
volgend schooljaar een oplossing kunnen bieden voor de mindere lesuren.  

 Brugwerking tussen 3e kleuter en 1ste leerjaar. 
 Plannen / infrastructuur: voor ICT wordt €10.000  gepland. ‘Digisprong’ initiatief van de overheid werd 

aangehaald. Elk kind zou in de 3de graad een laptop van de overheid voorzien krijgen maar er zijn nog 
onduidelijkheden hierrond. 

 Financiële plannen 2021: Verwarmingsketel van de turnzaal/eetzaal heeft het begeven, dit komt op een 
€20.000.  

 Financiële plannen 2022: afsluiten nieuwbouw. 
 Financiële plannen 2023: dubbele beglazing in de klas van het 6de. 
 Financiële plannen 2024: speelplaats. 
 Financieel directeur (Jan De Smet) moet de plannen goedkeuren. 
 Huur van klooster loopt nog 1 jaar, maar er is nog onzekerheid met wat erna. Hier zal nog meer nieuws volgen. 



 Meerjaren begroting werd opgesteld voor 10 jaar, dit gaat over enkele jaren om verschillende projecten te 
kunnen realiseren. Hier kan natuurlijk doorheen de jaren nog heel wat veranderen omwille van dringende 
herstellingen. Het gaat dus om een dynamisch plan. 

 Opvolging voor Els M. en Els VL. (min. voor 4 jaar) zal gekozen moeten worden tegen volgende vergadering. 
Hiervoor zal Kim nog eens een warme oproep versturen via mail / facebookgroep naar alle leden van de 
ouderraad. Dus wie zich geroepen voelt, meld je zeker aan om je de komende 4 jaar hiervoor in te zetten. In 
voorgaand verslag werd de werking reeds meegedeeld. 

 

Activiteiten van de school: 
 Momenteel hebben ze nog geen vaste vooruitzichten, maar zijn wel bezig met alternatieven te zoeken. 

 

Mailing rond leerachterstand: 
 Deze mailing is rondgegaan op initiatief van de school. Dit om er zelf een beter beeld te krijgen uit het 

standpunt van de ouders bekeken. Dit is ook deels een voorbereiding op de vraag die ze krijgen van de 
overheid. De beginsituatie analyse werd in de school uitgevoerd. 

 

Kinderziekten/infecties:  
 Momenteel gaan er windpokken rond binnen het kleuter onderwijs. Hiervoor werden de ouders van de 

desbetreffende kleuterklassen aangeschreven en werd ook het CLB ingelicht. 
 

Begroting: hebben we nog niet kunnen opmaken. Dit is voor volgende vergadering. 
 

Varia:  
 Positieve boodschap ouders en leerkrachten: Door familiale omstandigheden heeft Katrien hiervoor nog geen 

tijd kunnen maken en zijn we dus opzoek naar andere creatievelingen binnen onze ouderraad. Kim zal dit ook 
via onze facebookgroep even melden. 

 Vervanger voor de kinderfuif (idee van Wendy): Mits de kinderfuif al 2 jaar op rij niet kan doorgaan was het 
idee om toch iets te doen voor de kinderen. Zijnde een wedstrijd uitwerken waar ze per klasbubbel moeten 
aan meewerken. BVB een rebus oplossen / woordzoeker oplossen / een puzzel in elkaar steken/…. Zo kunnen 
ze de resultaten/foto’s met ons delen en kunnen we er voor iedere klas een geschenkpakketje aan 
vasthangen. Juf Nele zal dit ook bespreken met de juffen. 

 Een tweede idee voor vervanging van de kinderfuif (idee van Els M.): laat de kinderen in feestkledij naar school 
komen en maak er een leuke schooldag van. 

 Afscheid nemen van leden : 
Wij nemen afscheid van volgende lieve leden: Els M., Els VL. , Elke, Sandra. Ze hebben er bijna hun laatste jaar 
als lid binnen de ouderraad op zitten. Maar dit laten we niet zomaar voorbij gaan in dit wel heel bijzonder jaar 
van geen activiteiten en samenkomsten. We hebben nog wat in petto voor hen op de laatste vergadering. 
Op welke manier dan ook krijgen ze een mooi afscheid. 

 Eerste communie: momenteel gepland voor 05 juni om 16u in de kerk van Kerksken. 
 

Volgende vergadering gaat door op: 
27 mei 2021 om 20u. 


